

Einsatzbereich:

Die Maske bietet Schutz gegen gesundheitsschädliche Feinstäube als auch gegen flüssige und feste Partikel bis zu einem 10-fachen des allgemeinen Grenzwertes

Use for:

Mechanically generated dusts and mists from processing minerals including coal, iron ore and silica or cotton, flour and certain other substances in concentrations up to ten times the Occupational Exposure Limit.

Merkmale:

Die Maske bietet einen hohen Tragekomfort durch ein angenehm weiches Material, eine elastische Kopfbänderung als auch einen geringen Atemwiderstand. Der integrierte, formbare Nasenbügel sorgt für einen optimalen Dichtsitz. Die Maske ist flach gefaltet und dadurch platzsparend in der Lagerung als auch der Mitnahme.

Comfort:

Under the premise of meeting the standard performance of filtration efficiency, make breathing more fresh, and maintain a comfortable respiratory resistance, ear wear and head-mounted design to ensure that the basic wear adhesion. The overall design of the mask allows it to be used with other safety features.

Hinweise

Lesen Sie die folgenden Herstellerinformationen sorgfältig vor Verwendung der Maske:

1. Die Maske muss dicht sitzen. Führen Sie vor Verwendung unbedingt eine Dichtsitzkontrolle durch.
2. Mindestens 18 Vol. % Sauerstoffgehalt in der Atemluft sind notwendig, um die Maske sicher benutzen zu können.
3. Es handelt sich um eine Einwegmaske.
4. Bei Beschädigungen der Maske oder bei ansteigendem Atemwiderstand ist die Maske umgehend abzulegen und zu wechseln.
5. Die Maske sollte in Innenräumen bei einer Temperatur von -25 bis 40°C sowie einer Luftfeuchtigkeit von maximal 80% gelagert werden. Direkte Sonneneinstrahlung und Feuchtigkeit sind zu vermeiden.

Caution

Make sure you see information supplied by the manufacturer before using it:

1. Failure to follow all instructions and limitations on the use of this respirator and/or failure to wear this respirator during all times of exposure can reduce respirator effectiveness.
2. This respirator does not supply oxygen. Do not use in atmospheres containing less than 18% oxygen.
3. Time Use Limitation : If respirator becomes damaged, soiled, or breathing becomes difficult, leave the contaminated area immediately and replace the respirator.
4. Don't use Respirator when it is out of function.
5. It should be stored indoors at a temperature of -25°C to 40°C and Maximum Relative Humidity at 80% (to avoid exposure to the sun and rain).

Hersteller: Connexions Technology (Dongguan) Ltd.

Adresse: Room 101, Building 1, No.6 Shenbao Road,
Qishi Town, Dongguan City, Guangdong Province
CHINA

Hergestellt in China

Made in China



Importeur / Inverkehrbringer: Develle Medical, Develle Premium Cosmetics GmbH, Parkstr. 19, 03149 Forst
Die Konformitätserklärung der Maske finden Sie auf unserer Webseite: www.healthsystems24.com
E-mail: info@healthsystems24.com